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1. Transitienota 

 

 

 

Verslag 

 

 

1. Transitienota 

 

We gaan op deze Algemene Vergadering kort de transitie nota overlopen. 

 

Lilith vond het heel summier. We zullen het moeten uitschrijven, concreter en persoonlijker maken, 

reflecties en voorbeelden toevoegen. Lilith ziet een nota met kapstokken en daar moeten nog kleren 

aan. 

 

Willem legt uit dat er geen sjabloon meegegeven en daarom is het voor ons zoeken qua structuur. 

Daarom hebben we gekozen voor die 4 basisopdrachten en van daaruit verder te gaan. 
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Daarnaast benadrukt Lilith om specifiek die parameters, die Sport Vlaanderen vermeld, gebruiken als 

kapstokken voor het transitienota. Sommige dingen horen er niet bij. Bijvoorbeeld: multimove 

sportclubs is een vernieuwend aanbod voor ons maar valt niet onder kwaliteitsprincipe 4.  

Sport Vlaanderen vraagt naar verduurzaming van sportbeleving maar dat zit niet in elk initiatief dat wij 

gaan doen. Kan wel naar Solidaris toe meegenomen worden. 

 

Er zijn is nog onduidelijkheid bij enkele bestuurders naar de kadering van de transitienota. Lilith legt uit 

dat we een nota moeten schrijven over de projecten die we willen doen voor de decreet wijziging. Hier 

vallen enkele parameters onder. We moeten uitleggen in de nota hoe die projecten passen onder 

bepaalde parameters. Projecten moeten niet aan alle parameters voldoen.  

Lilith vermeld een top 5 van projecten waarvan we denken dat het beste bij past in te dienen. Deze 

komen voor bij de commissie bij Sport Vlaanderen. Percentage boven 50% mag uitgevoerd worden en 

wordt gesubsidieerd. Er is geen zekerheid dat elk project goedgekeurd wordt. 

Voordeel is dat ze openstaan voor een groter doelgroep maar we gaan moeten voldoen aan de 

verschillende criteria. 

Bepaalde projecten die we willen doen met Solidaris zullen we niet allemaal kunnen indienen omdat het 

niet past onder de gevraagde parameters van Sport Vlaanderen. 

Marc benadrukt dat het ons niet mag beletten om projecten met Solidaris uit te voeren. Nadeel is dat er 

geen subsidies binnenkomen vanuit Sport Vlaanderen. We gaan bedrijfsporten doorzetten met Solidaris. 

Dit kunnen we best algemeen kaderen in het transitienota. 

 

Jet De Mol vraagt naar het project met kinderen met immuunziekten voor kansengroepen. Dit gaat over 

kampen, dat niet onder kwaliteitsprincipe 4 valt. Tenzij daar een voor- en natraject aan verbonden is.  

Ook Jet benadrukt om samenwerkingen algemeen te vermelden, zonder specifiek namen. Sport 

Vlaanderen kent al deze partners niet. 

 

De vraag is enkel verwijzen naar Solidaris als structurele partner of volledig veralgemenen? Sport 

Vlaanderen is toch op de hoogte van deze samenwerking. 

 

Kwaliteitsprincipe 4 starten met algemene samenwerkingen in functie van doelgroepen zonder specifiek 

de namen te benoemen. Voorbeelden geven van doelgroepen. Voorbeelden wat we al doen of uitgetest 

hebben. Wat is ons plan met Solidaris om kwaliteitsprincipe 4 in te vullen? Goed uitleggen met veel 

woorden en voorbeelden wat we doen, zodat ze extern goed begrijpen wat we bedoelen. Creatieve en 

duurzame projecten opzetten. 

Wat zijn belangrijke doelgroepen: 

- Kwetsbare doelgroep om te bewegen 

- Meeste baat bij bewegen 

- Moeilijk te bereiken om te bewegen 

 

Tom legt uit dat we moeten schrijven om Sport Vlaanderen te overtuigen van onze rol en meerwaarde 

hierin. Daarnaast uitzicht geven hoe we projecten kunnen verankeren. Vanuit dat oogpunt bekijken. Dit 

allemaal uitgebreid uitschrijven en in algemenere termen. 

 

Willem vraagt of we structuur moeten behouden? 

Lilith antwoord dat de eerste 3 mogen nog iets uitgeschreven worden maar de nadruk ligt op 4e. Proces 

goed uitleggen met meer woorden en voorbeelden.  

 

Jet benadrukt ook de meerwaarde van de studies, expertises, vooronderzoeken, etc in samenwerking 

met Solidaris en raad aan om dit durven op te nemen. Willem gaat dit onderzoeken en wat hij hierin kan 

meenemen.  
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Deadline is 1 november voor het indienen. We gaan proberen om het transitienota ten laatste vrijdag 

28/10/2022 inleveren.  

 

 

 

 

Stemresultaten Bestuur 26/10/2022 

     

Naam Voornaam Functie - Bestuur/ AV 

 

 

Goedkeuring notulen vorige 

vergadering (12/10/2022) 

Bosman Tom Stakeholder – Bestuur & AV A 

Daenekindt Thierry 
Secretaris/Penningmeester - 

Bestuur & AV 
 

De Mol Jet Voorzitter - Bestuur & AV A 

Vanleynseele Marc Stakeholder - Bestuur & AV A 
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Akkoord: A 

Niet Akkoord: NA 

Geen stem uitgebracht: - 

 

 

Voor akkoord, 

 

 

 

 

Jet De Mol         
Voorzitter S-Sport // Recreas      


